
VanWbronckhorst.nl> Verzonden: U/-09- : 

(geanonimiseerd)

Aan: Bronckhorst-POB-Bestuurssecretariaat <bestuurssecretariaat@bronckhorst.nl> 

Î 

Onderwerp: FW: Reactie digitale aanlevering Toekomstvisie Het Regelink 

Beste Collega's, 

Zie bijgaande mail: hebben jullie deze stukken digitaal ontvangen? Graag deze dan doorsturen naar ons. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsadviseur wonen 

cluster Wonen en werken 

P. 

x 

Elderinkweg 2 7(0575) 75 02 50 

7255 KA Hengelo (Gld) M_ 

Postbus 200 

7256 ZJ Hengelo (Gld) _ Wuuw. bronekhorst.nl 

(geanonimiseerd)

gemeente Bronckhorst 

Van: Het Regelink <info@hetregelink.nl> 

Verzonden: woensdag 24 augustus 2022 12:26 

Onderwerp: Reactie digitale aanlevering Toekomstvisie Het Regelink 

Gaedemorgen. (geanonimiseerd)

Bedankt voor je reactie. 

  

  Aan: 

De reflectie (toekomstvisie), dat we op een positieve wijze hebben geformuleerd en waarmee we graag de 

verbinding met de Gemeente Bronckhorst zoeken, is bedoeld voor het College van Burgemeester en Wethouders. 

Het document hebben we als vertrouwelijk aangemerkt en dat willen we nog even zo houden. 

We hebben dan ook bewust alleen Wethouder mevrouw E.M Gosselink aangeschreven voor een uitnodiging en 

contactmoment bij Het Regelink. We wilden allereerst een goed, verbindend en inhoudelijk gesprek met de 

Wethouder(s). 

Het gesprek gaat 0.a. over de uitdagingen die er zijn voor het dorp. Uiteraard spelen de alternatieve zienswijzen 

mee en de (kleine) rol die Het Regelink hierin zou kunnen hebben. De helderheid van de context van de 

(alternatieve) uitbreidings- en inbreidingslocaties (transformaties) van het gehele dorp in de (nabije) toekomst, 

vinden we dus van groot belang voor een integrale en snelle simultane aanpak met het juiste uitgangspunt. 

We hebben begrip voor het feit dat het voor mevrouw Gosselink lastig is om direct volledig in het dossier te 

duiken en hieraan snel richting te kunnen geven. Wij willen graag een helpende hand uitsteken. Mocht dit voor 

het college aanleiding geven voor een positief vervolg, dan hopen we, dat we met elkaar kunnen bouwen aan een 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



mooie ontwikkeling voor het dorp. Dat is toch waar we het voor doen.. 

Een mogelijkheid zou kunnen zijn dat de voormalige Wethouder E. Blauw mevrouw Gosselink bijstaat in het 

gesprek. Het lijkt ons gezien de complexiteit van de ontstaansgeschiedenis van de uitbreidingslocatie (circa 20 

jaar) en de snelheid en druk die er ligt op de schouders van de Gemeente een lastig proces... 

   We zitten nog in het voortraject en in die zin zou een inhoudelijk gesprek ideaal zijn bij Regelink. Het is en blijft 

een vertrouwelijk gesprek. Met de gedeelde informatie moeten wij ook voorzichtig zijn. Wel is het zo dat we dan 

(een meer) wederzijdse openheid krijgen over de stand van zaken. Dit vinden wij een faire weg gezien de ambities 

die we hebben en in welke moeilijke positie we zijn beland. 

We hopen op een goede afloop en willen heel graag het gesprek aangaan bij Het Regelink. 

We hopen dat er dan een prachtige basis ontstaat voor verdere gezamenlijke actie. 

Indien dhr. Blaauw ook bereid is het gesprek in te gaan, dan kunnen we vooraf ook hem de reflectie digitaal 

versturen. Zo kan hij zich uiteraard ook voorbereiden. 

De volgende documenten zijn vooralsnog (op vertrouwelijk wijze) digitaal verstuurd naar Wethouder mevrouw 

E.M. Gosselink. 

We zeggen erbij dat er nog diverse onderzoeken lopen en dat onderstaande documenten een eerste aanzet zijn. 

Tuinhistorisch-Onderzoek-Het Regelink-Hengelo-GLD-Analyse-Waardestelling-2022.pdf 

Tuinhistorisch-Onderzoek-Het-Regelink-Hengelo-GLD-TuinTerTijd-Cultuurhistorische-Ontwikkeling-2013.pdf 

Nota reflectie nieuwbouw Hiddinkdijk versus Landgoed Het Regelink 1.2.pdf 

Appendix.pdf 

We zien uw reactie graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)


